

<<语言学高级教程>>

图书基本信息

书名：<<语言学高级教程>>

13位ISBN编号：9787301056523

10位ISBN编号：7301056524

出版时间：2002-9

出版时间：北京大学出版社

作者：胡壮麟

页数：794

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<语言学高级教程>>

内容概要

《语言学高级教程》(Linguistics:An Advanced Gourse Book)是为我国英语专业研究生,特别是国外语言与应用语言学专业的研究生编写的语言学教材。

这类教材在我国基本上于空白。

作者是这样考虑的:让我国的研究生有机会接触当代语言学及其应用学科的新进展,站在新世纪的高度去学习和思考领域的主要问题。

<<语言学高级教程>>

书籍目录

Chapter 1 Linguistics-A Pilot Science 1.1 Why Study Linguistics? 1.2 What Is Language? 1.3 Origin of Language
1.4 Design Features of Language 1.5 Animal Communication Systems, Gesture and Other Language Forms 1.6
Perspectives of Language Studies 1.7 Functions of Language 1.8 Important Distinctions in Linguistics 1.9 Data of
Linguistics 1.10 Status and Prospect of Linguistics References Chapter 2 Phonetics..... Chapter 3 Phonology Chapter
4 Morphology Chapter 5 Generative Syntax Chapter 6 Functional Syntax Chapter 7 Semantics Chapter 8 Linguistic
Comparison Chapter 9 Language, Culture, and Society Chapter 10 Psycholinguistics Chapter 11 Pragmatics Chapter
12 Stylistics Chapter 13 Computational Linguistics Chapter 14 Second Language Acquisition Chapter 15 Linguistics
and Second Language Teaching Chapter 16 Modern Theories and Schools of Linguistics Index

<<语言学高级教程>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>